
حضور ووشوکاران مازندرانی 
در اردوهای تیم ملی

ساری - خبرنگار کیهان:
رئیس هیئت ووشو مازندران از حضور ووشوکاران مازندرانی 

در اردوهای تیم ملی خبر داد.
علیرضا قهاری گفت: مهمترین مش��کل اساس��ی ورزش ووش��و در 

مازندران نداشتن خانه اختصاصی ووشو در این استان است. 
وی افزود: در حال حاضر برای آمادگی بیشتر ملی پوشان اردوی تیم 

ملی در تهران با حضور 20 ووشوکار مازندرانی برگزار می شود.
قهاری گفت: در این اردو علی یوسفی در وزن منهای 60 کیلوگرم، 
س��جاد عباس��ی در منهای 70 کیلوگرم و غلامعلی خانکشی در منهای 
90 کیلوگرم، مهدی جعفرپور منهای 60 و آرمان بازیاری منهای  90، 
معین تقوی منهای 80 و سروش بهنود در رده جوانان در منهای 75 و 
خانم ها هم دریایی در وزن منهای 60، خجسته منهای 70 کیلوگرم به 

عنوان دعوت شدگان مازندرانی به تیم ملی هستند.
وی با اش��اره به حضور مربی مازندرانی در ووشو کشور تصریح کرد: 

خانم فضلی به عنوان مربی تیم ملی جوانان مشغول فعالیت است.
قهاری با اشاره به حضور دو ووشوکار دیگر مازندرانی در ترکیب تیم 
ملی بانوان تصریح کرد: رقابت های جهانی ووش��و روزهای هفتم تا 16 

آبان در شهر کوالالامپور مالزی برگزار می شود.
خیر خراسانی، تمامی هزینه های ورزش پهلوانی 

و زورخانه ای استان را پذیرفت
بردسکن- خبرنگارکیهان:

رئیس هیئت ورزش های پهلوانی و زورخانه ای خراسان رضوی 
خب�ر داد: خیری تمامی هزینه های ورزش پهلوانی و زورخانه ای 

خراسان رضوی را پذیرفته است.
رئیس هیئت ورزش های پهلوانی و زورخانه ای خراسان رضوی افزود: با 
توجه به محدودیت اعتباری، خیری به نام جلیل کفایتی تمامی هزینه های 

در طول سال ورزش پهلوانی و زورخانه ای استان را تقبل کرده است.
داوود آقام علیزاده در حاشیه برگزاری چهارمین همایش ورزش های 
پهلوانی و زورخانه ای کش��ور در بردسکن افزود: سال قبل اعتبار خاصی 
از طریق فدراس��یون به هیئت اس��تان اختصاص پیدا نکرد و امسال نیز 
اعتباری تخصیص پیدا نکرده است، اما خیری به نام جلیل کفایتی تمامی 
هزینه های زورخانه های استان را تقبل کرده است و تاکنون برای تجهیزات 

وسایل تخصصی 3زورخانه مبلغ 30میلیون تومان کمک کرده است.
رئی��س هیئت ورزش ه��ای پهلوانی و زورخانه ای خراس��ان رضوی 
همچنی��ن از احداث 2زورخانه دیگر با هزینه های این خیر در اس��تان 

خبر داد.
رنگ های مصنوعی مواد غذایی 

ضریب هوشی کودکان را کاهش می دهد
زنجان- خبرنگار کیهان:

 مطالعات نش�ان می دهد مصرف 7 افزودنی خوراکی در مواد 
غذایی می تواند تا 5 نمره از ضریب هوشی کودکان بکاهد.

ب��ه گزارش روابط عمومی دانش��گاه علوم پزش��کی اس��تان زنجان 
کارشناس تغذیه مرکز آموزشی درمانی تخصصی و فوق تخصصی آیت الله 
موسوی زنجانی ضمن بیان مطلب فوق افزود: حذف خوراکی های رنگ 
شده هیچ کمبودی در کودکان ایجاد نمی کند. به دلیل آن که این نوع 

خوراکی ها با رنگ مصنوعی عموما ارزش تغذیه ای خاصی ندارند.
پروین افشار اضافه کرد: در یک تقسیم بندی کلی رنگ ها به دو دسته 
مجاز و غیرمجاز تقسیم می شوند و در اقلام مختلف کاربرد فراوانی دارند.
وی اظهار داشت: برخی رنگ های غیرمجاز که برای رنگ کردن قالی 
و لب��اس به کار می رود به دلیل ارزانی راهی را در بین انواع خوراکی باز 

کرده و سودجویان از این فرصت استفاده می کنند.
افشار اظهار کرد: گاهی استخراج رنگ ها از مواد غذایی دارای توجیه 
اقتصادی نمی باشد و یا آن که به مواد اولیه دسترسی کامل وجود ندارد. 
بنابراین ساختمان ش��یمیایی رنگدانه های طبیعی مورد شناسایی قرار 
گرفت��ه که نظی��ر بتاکاروتن در تهیه ماکارون��ی و مارگارین در صنعت 

تولید می شود.
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اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

خواندنی از ورزش ایران

سرویس ورزشی-
وزیر ورزش و جوانان در تازه ترین صحبت های خود 
به انتقاد از ش�رایط فوتبال کش�ورمان پرداخت و گفت: 
علی رغ�م تزریق پول ه�ای زیاد به فوتب�ال، موقعیت 
خوب�ی در رنکینگ جهانی نداریم و هم اکنون جزو تیم 

های پائین به حساب می آئیم.  
تمرین روز گذش��ته تیم ملی والیبال ی��ک میهمان ویژه 
داش��ت؛ محمد عباس��ی وزی��ر ورزش روز گذش��ته به اردوی 
ملی پوش��ان والیب��ال رف��ت و به آن ه��ا پاداش ه��ای 5 تا 20 
میلی��ون تومان��ی داد. وزی��ر ورزش پس از اه��دای پاداش ها 
برای ملی پوشان س��خنرانی هم کرد. او گفت: »برای موفقیت 
ش��ما در لیگ جهانی دعا می کنم. تش��کر وی��ژه ای هم باید از 
ولاس��کو داشته باش��م. والیبال ایران با جوانانی مثل شما دارد 
اوج می گیرد. الان ش��ما دارید یک دوره خاص را می گذرانید. 
دوره ای که همه چیز فراهم اس��ت. من مطمئن هس��تم که به 
خودباوری رس��یدید و می توانید در لیگ جهانی موفق باشید. 
شک ندارم ولاسکو که خودش یک مربی بزرگ است بعدها که 
از ایران ب��رود از این دوره به عنوان یک دوره تاریخی خودش 

یاد می کند.« 
انتقاد از فوتبال 

وزیر ورزش در ادامه جملاتی را در خصوص فوتبال به زبان 

انتقادات فوتبالی وزیر ورزش در جمع ملی پوشان والیبال

پول زیادی در فوتبال خرج می شود 
اما  جزو تیم های آخر رنکینگ جهانی هستیم

آورد که جالب توجه بود. او گفت: »نمی خواهم به رش��ته های 
دیگ��ر مثل فوتبال طعنه بزنم یا حرفی در مورد آن ها بزنم. اما 
می خواهم به شما بگویم، همه چیز پول نیست. در فوتبال پول 
زیاد خرج می ش��ود. به این رشته بیشتر توجه می شود. اما در 
رنکینگ می بینید که ما جزو تیم های آخر هس��تیم. اگر همه 
چیز به پول بود ما باید اول بودیم. وزارت ورزش برای شما هم 
کم نگذاشته است. من به وجود شما افتخار می کنم. هر کاری 
از دس��تم برآید در ح��د توانم انجام می ده��م. در حال حاضر 
مزیتی که والیبال دارد این است که ایران را جهانی کرده است. 
ما برای رفتن شما به جام جهانی همه تلاشمان را می کنیم!« 
محمد عباسی همچنین در جمع خبرنگاران در پاسخ به سوالی 
که از او در مورد ماندن یا رفتن فتح الله زاده پرسیده شد گفت: 
»من قبلا این را گفتم خبرهایی که در برخی از رسانه ها منتشر 
می ش��ود را قبول ندارم. همه فعلا هس��تند و به کارشان ادامه 
می دهند. اما ما دو تا مسئله داریم. یکی ارزیابی هیات مدیره و 
دوم ارزیابی خود افراد. خیلی ها هستند که می توانند به فوتبال 
و ورزش کمک کنند. اگر فتح الله زاده بماند ما کمکش می کنیم. 
اگر هم می خواهد برود که دیگر کاری از دست ما برنمی آید.« 
او در مورد فشار بعضی تیم ها برای 18 تیمی ماندن لیگ برتر 
گفت: »ما درخواست های زیادی داشتیم از زمانی که قانون 16 
تیم��ی آمد. برخی بازیکنان هم پا پیش گذاش��تند. دیروز هم 

جلسه ای با مدیران باش��گاه ها داشتیم. بحث هایی مطرح شد. 
حالا نمی شود در این مورد حرف زد. باید ببینیم در آینده چه 

چیزی پیش می آید.«
انتخابات فدراسیون کشتی 

عباس��ی در مورد انتخابات فدراس��یون کشتی هم گفت: 
»این بس��تگی به شرایط کشور دارد. ما به بهانه جویی ها توجه 
نداش��تیم. هدف رش��د ورزش و تقویت آن اس��ت. ان شاءالله 
انتخابات کش��تی هم برگزار می شود.« عباس��ی در مورد الزام 

حضور بانوان در ورزش��گاه، در جریان مس��ابقات لیگ جهانی 
والیبال هم گفت: »این را نمی توانیم در فدراسیون حل کنیم. 
این یک مسئله کلی است. ان شاءالله درست می شود.« عباسی 
در پایان در مورد احس��ان حدادی و اینکه این ورزشکار گفته 
دیگر برای ایران پرتاب نمی کند گفت: »حدادی از ورزشکاران 
ارزش��مند ایرانی است. من خودم شخصا دوستش دارم. خیلی 
هم سعی کردم کمکش کنم. باز هم کمکش می کنم. حدادی 

آن قدر پتانسیل دارد که باید حالا حالاها به او کمک نمود.«

رئی�س فدراس�یون جهان�ی کش�تی می گوی�د در 
هیئت رئیس�ه فیلا به حضور نماین�دگان ایران احتیاج 
دارند. او همچنین معتقد اس�ت اگر فیلا در گذش�ته به 
حرفهای IOC گوش می کرد، کار ورزش کشتی به اینجا 

نمی کشید که در خطر حذف از المپیک قرار بگیرد.
 نناد لالوویچ رییس صربستانی فدراسیون جهانی کشتی 
پ��س از اینکه از کنگره فوق العاده فیلا در مس��کو رای اعتماد 
گرفت، به حکومت 11 س��اله رافائل مارتینت��ی پایان داد و تا 
س��پتامبر 2014 به عنوان رییس فدراس��یون جهانی کشتی 
برگزیده ش��د. لالوویچ در گفت وگو با ایس��نا در مورد اتفاقات 
روز کشتی، جایگاه ایران در فیلا و... به اظهار نظر پرداخته که 

گزیده ای از آن در ذیل می آید:
* ایران یکی از کشورهای برتر کشتی جهان است. فیلا به 
نمایندگان ایران در هیات رییسه، احتیاج دارد و ما داریم روی 
این موضوع کار می کنیم. من فکر می کنم که این موضوع برای 

تمام خانواده کشتی مهم باشد.
* ما باید به حرف های IOC در گذشته گوش می کردیم. 
اگر در آن موقع این کار را انجام می دادیم الان در این وضعیت 
قرار نداش��تیم. ما می خواهیم با فدراس��یون های ملی ارتباط 
برق��رار کنیم. فیلا بای��د به اعضایش خدمت کن��د و آمادگی 

پذیرش افکار آن ها را داشته باشد.
* پیکار ایران و آمریکا در نیویورک به جهان نشان داد که 

ورزش چه کارهایی می تواند انجام دهد.
* م��ن در کنگ��ره فیلا از س��وی 125 نماین��ده حمایت 
شدم. کشورهای زیادی از من و کارهایی که می خواهم بکنم، 
پش��تیبانی کردند. روس ها نیز مطمئنا در مورد تغییر قوانین 
دخیل بودند. “اس��تان زیدیک” نایب ریی��س ما از آمریکا نیز 
رییس کمیت��ه تغییر قوانین ب��ود و او در تصمیم نهایی برای 
قوانین جدید از نظر تعدادی از کشورها بهره گرفت. در نهایت 

نیز 30 عضو هیات رییسه فیلا به این تصمیم ها رای دادند.
* ما در فیلا روی همه چیز کار خواهیم کرد و می خواهیم 

علاقه رئیس فیلا به کشتی گیر ایرانی
که بهترین کشتی گیر، پیروز باشد. این حرف به این معناست 
که داوران عالی، قوانین جدید و قابل فهم و خانواده  کشتی که 

به چیزی جز این فکر نکند، می خواهیم.
*کش��تی گیر مورد علاقه ایرانی من امید نوروزی است. او 
در استانبول قهرمان جهان شد و در لندن نیز این قهرمانی را 
در وزن 60 کیلوگ��رم تکرار کرد. او ب��ا دو قهرمانی پیاپی کار 

بزرگش را اثبات کرد و در اوج باقی ماند. 
بازگشت قوانین کشتي به حالت قبلي 

ام��ا دقایقی پ��س از مصاحبه رئیس فی��لا ، بهمن طالبی 
رئی��س کمیته داوران فدراس��یون کش��تي کش��ورمان گفت: 
فدراس��یون جهانی در نامه به فدراسیون کش��تی ایران اعلام 
کرد مسابقات خود را تا اطلاع ثانوی همچنان با مقررات سابق 
داوری برگزارکنی��م. وی خاطر نش��ان کرد: فی��لا در این نامه 
تاکید کرده مقررات جدید پس از بررسی و تایید برای اجرا به 
فدراسیون های ملی ارسال خواهد شد. طالبی در پایان گفت: 
فدراسیون کشتی در حال مکاتبه با فیلا است که آیا رقابتهای 
قهرمانی آس��یا در تایلند و س��ایر رقابتهای آس��یایی و جهانی 
پیش رو بر اس��اس مقررات س��ابق انجام می ش��ود و یا اینکه 
با مقررات جدید برگزار خواهد ش��د. بع��د از برگزاري کنگره 
فیلا که چندي پیش در مس��کو برگزار ش��د قوانین کشتي با 
هدف جذابیت بیش��تر و حفظ این رشته در بازیهاي المپیک 
دستخوش تغییرات زیادي شد که گویا این قوانین همچنان از 

سوي فیلا در حال بررسي است.

س�رمربی تیم ملی والیبال ایران در آخرین جلس�ه 
تمرین قبل از س�فر به بلغارس�تان و روسیه در آستانه  
مس�ابقات لی�گ جهانی والیبال گفت: م�ن به تیم خود 
امیدوار هس�تم، اگرچ�ه هدف ما کس�ب تجربه و بازی 

خوب است.
خولیو ولاسکو اظهار داشت: خوشحالم که هیچ مصدومی 
نداری��م و با ترکیب کامل به رقابت ه��ای لیگ جهانی والیبال 
می روی��م. در این دو ماه که اردوی تیم ملی را تش��کیل دادیم 
بازیکن��ان خیل��ی خوب کار کردن��د. ما خیلی ب��ه دیدارهای 
تدارکات��ی نیاز داری��م؛ زیرا در روزهای گذش��ته صرفا تمرین 
کردیم و اصلا بازی تدارکاتی نداش��تیم. این اولین تجربه  ایران 
در مس��ابقات لیگ جهانی اس��ت. قطعا تجربه ی بسیار خوبی 
از ای��ن بازی ها به دس��ت می آوریم؛ زیرا ش��رایط لیگ جهانی 
با سایر مسابقات متفاوت اس��ت. باید مسافت های زیادی را با 

لشکر 14 امام حسین)ع( خیمه گاه عشق بود. چه 
خاطرات شیرین و حزینی، چه جوانان پاک و نازنینی!... 
و اس��ماعیل زمانی یکی از آنان بود، پانزده سالش بود 
که در حوزه علمیه خوانس��ار ثبت نام کرد. در مدرس��ه 
ولی عصر)ع��ج(، کتاب را گش��ود، چند ورق��ی خواند، 
دریافت که »درس عش��ق در دفتر نمی گنجد.« فهمید 
که اکنون دوران عشق ورزی است. پس با عنوان رزمنده 

به یاد طلبه بسیجی شهید »اسماعیل زمانی«

حجله گاه شلمچه

رزمی- تبلیغی پا به جبهه گذاشت.وقتی هم که می خواست برود، سنش کم بود 
ولی به هر صورت به جبهه اعزام ش��د. حجله گاه ش��هادت او آماده بود! کربلای 
5 و رزم بی امان و آتش و گلوله. اس��ماعیل با تمام روحیه و دلاوری در عملیات 
کربلای 5 مجاهدت نمود تا سرانجام چهارم اسفندماه سال 65 با اصابت ترکش 

به پهلویش شربت شهادت نوشید.
طلبه بسیجی شهید »اسماعیل زمانی«، سال 1350 در گلپایگان متولد شد 

و در 1365/12/4 در کربلای شلمچه به شهادت رسید.

* تهران به عنوان میزبان مرحله نهایی رقابت های انتخابی تیم ملی کش�تی آزاد برای شرکت در مسابقات جهانی 
مجارستان انتخاب شد.این رقابت ها روزهای 30 و 31 خرداد ماه در تهران برگزارمی شود.

* در دومین روز از رقابت های جهانی تیراندازی در مونیخ، سپهر صفاری در بخش تپانچه 50 متر مردان با حریفان خود رقابت 
کرد که در مرحله مقدماتی با 541 امتیاز، بین 71 ش��رکت کننده به رتبه 51 رس��ید و از دور رقابت ها حذف ش��د.صفاری روز 

شنبه هم در ماده تپانچه 25 متر به مقام 26 اکتفاء کرده بود.
* سرپرست فدراسیون کاراته از اعزام تیم های ملی به ترکیه به عنوان برنامه بعدی این فدراسیون خبر داد. به گفته 
سمندر تیم های ملی در دو بخش زنان و مردان در لیگ جهانی ترکیه که شهریورماه برگزار می گردد شرکت می کنند.

سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی 
تهدید به کناره گیری کرد

مربی ارش�د تیم ملی کش�تی فرنگی می گوید که یا فرایند انتخابی 
تیم ملی اجرا می شود یا او دیگر در تیم ملی حضور نخواهد داشت.

عبدالله چمن گلی اظهار کرد: کس��انی که ادع��ای قهرمانی می کنند باید در 
رقابت های انتخابی حاضر شوند و ما هم با دید باز از آنها استقبال می کنیم. برای 
کادر فنی تفاوتی نمی کند که کس��انی که در انتخابی ش��رکت می کنند قهرمان 
المپیک بوده اند یا قهرمان رقابت های داخلی. بلکه مهم این اس��ت که همه برای 
پوش��یدن دو بنده اول تیم ملی باید از این خروجی عبور کنند. کش��تی گیران 
مختارند که در انتخابی حاضر ش��وند یا نشوند. صلاح مملکت خویش خسروان 
دانن��د ام��ا قاطعانه می گویم که ه��ر کس می خواهد ملی پوش باش��د باید در 
انتخابی کش��تی بگیرد. من به همه احترام می گ��ذارم ولی قانون برایم مهم تر 
است. یا مسابقات انتخابی برگزار می شود و یا من دیگر در تیم ملی نخواهم بود. 
وی اف��زود: ما از قهرمانان المپیک و جهان انتظار داریم که در انتخابی ش��رکت 
کنند، چون این مس��اله به نفع کش��تی و آیندگان است. رقابت های انتخابی هم 
عدالت اس��ت و هم انگیزه به وجود می آورد و هم باعث احترام به کش��تی گیران 
می ش��ود. من تا آخرین لحظه پای اجرای رقابت های انتخابی ایس��تاده ام و این 
فرایند باید اجرا شود، چون آینده کشتی را تضمین می کند و باعث پشتوانه سازی 

در استان ها می شود.

دشواری های گروه ایران از زبان سرمربی تیم ملی والیبال

تنها جودوکار ایران در رقابت های مسترز روسیه با 
شکست در اولین دیدار خود از دور مسابقات کنار رفت.
جواد محجوب که چندی پیش با کسب مدال طلای آسیا 
به رتبه 13 رده بندی بهترین های جودو جهان صعود کرده و 
با این عنوان به رقابت های مسترز روسیه راه یافته بود در اولین 
دیدار خود مقابل نماینده روس��یه به روی تاتامی رفت. وی در 
پیکار با "سرگئی سامئلوویچ" نفر نهم رنکینگ جهانی 5 دقیقه 
مب��ارزه کرد و در نهایت با ی��ک امتیاز "یوکو" نتیجه را واگذار 

کرد و از دور مسابقات کنار رفت.

حذف تنها جودوکار ایران
 در رقابت های روسیه

افشاگری یک مدیر فوتبالی درباره چند خبرنگار
مدیرعامل باشگاه داماش گیلان در گفت و گوی مفصل خود با نشریه کیهان 
ورزش��ی به افشاگری درباره برخی جریانات مخرب رسانه ای پرداخت. بخشی از 
صحبت های امیر عابدینی در ادامه می آید: *  چند س��ال قبل و در اواخر دهه 
هفت��اد آقایی به نام »ال��ف.ل« آمده بود و پول مصاحبه ای که از من چاپ کرده 
بود را می خواس��ت. او به همراه »ق« که پدر یک خبرنگار اس��ت نزد من آمد و 
حق قلم می خواست. * درهمان زمان سردبیر یک نشریه پر تیراژ به نام »ن.الف« 
به همراه دوس��تش »ع.ع« که او نیز خبرنگار بود، بارها از من طلب پول کردند. 
*  5 گ��روه رس��انه ای بودند که وقتی مدیرعامل پرس��پولیس ب��ودم از من باج 
می خواستند. آنها فقط پول نمی خواستند و قصد داشتند در فوتبال و درآمدهای 

آن مشارکت داشته باشند.
واریز پاداش پیروزی تیم ملی به حساب یک موسسه خیریه

س��رمربی و بازیکنان تیم مل��ی در صورت پیروزی مقابل قط��ر پاداش برد 
خود را به حساب یک موسسه خیریه واریز خواهند کرد. رئیس کمیته فرهنگی 
فدراس��یون فوتبال گفت: وقتی روز شنبه به موسسه خیریه بهشت امام رضا )ع( 
رفتیم،کارل��وس کی روش خیلی تحت تاثیر قرار گرفت و در جمع اعلام کرد در 
صورتی که تیم ملی در بازی مقابل قطر به پیروزی برس��د، پاداش این برد را به 

حساب این موسسه واریز می کند. 
سه شنبه سرنوشت ساز برای استقلال

جلس��ه ویژه هیات مدیره باشگاه اس��تقلال برای تعیین تکلیف این تیم در 
فصل آتی لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا روز سه شنبه این هفته برگزار می شود. 
قرار است در این نشست گزارش عملکرد مدیریت باشگاه در فصل گذشته مورد 
ارزیابی قرار گرفته شود.هیات مدیره استقلال در این جلسه بودجه فصل جدید را 
مورد بررسی قرار می دهد و درباره مدیریت باشگاه هم تصمیم گیری خواهد کرد.

تمایل کریمی برای بازی در پرسپولیس
عل��ی کریمی در تازه تری��ن صحبت های خود گف��ت: نمی دانم چه اتفاقی 
می افتد اما می گویم امیدوارم ش��رایطی مهیا شود که بتوانم در فصل آینده هم 
بازی کنم. فعلًا کمی صبر کنید خودتان همه چیز را می بینید، اینکه گفتم و باز 
هم می گویم دوس��ت دارم فوتبالم را در پرسپولیس تمام کنم ولی همه چیز به 
ش��رایط و اتفاقات بس��تگی دارد که من هم خیلی دوست دارم این اتفاق بیافتد. 

حالا باید ببینیم خدا چه می خواهد.
کروات 120 هزار دلاری در ملوان

صادق درودگر مدیرعامل باش��گاه ملوان در مورد انتخاب س��رمربی این تیم 
گفت: با دارگون اسکوکیچ کروات برای فصل آینده به توافق رسیدیم . مدیرعامل 
باشگاه ملوان با بیان اینکه  این مربی 44 ساله سابقه مربیگری در تیم های العربی 
کویت و النصر عربستان را در کارنامه خود دارد در مورد مبلغ قرارداد این مربی 
کروات، اظهار داش��ت: قرار داد این مربی 120 هزار دلار است و دستیارانش نیز 
ایرانی خواهند بود. 2 نفر از پیشکسوتان ملوان به عنوان دستیار او در فصل آینده 

فعالیت خواهند کرد.
احتمال حضور طالب لو در راه آهن

منصور ابراهیم زاده س��رمربی جدید راه آهن در نشس��ت خبری خود در پاسخ به 
این پرسش که با توجه به جدایی محمد محمدی چه دروازه بانی جانشین وی می شود 

عنوان کرد با چند گزینه صحبت کرده ایم که یکی از آنها وحید طالب لو است.
دو شرط قلعه نویی برای ماندن در استقلال 

امیر قلعه نوعی در گفت و گویی رادیویی تأکید کرد که برای ماندن در استقلال 
دو ش��رط دارد. وی گفت:اول اینکه بازیکنان موردنیازم جذب شوند و بازیکنانی را 
که می خواهم نگه دارند.دوم اینکه بودجه مناسبی به تیم اختصاص دهند. استقلال 
متعلق به میلیون ها هوادار اس��ت و برای رس��یدن به سومین ستاره آسیایی باید با 
ق��درت وارد ش��د. وی درباره مدیرعاملی فت��ح الله زاده و اینکه او باید بماند یا برود 

گفت: من وارد مسایل مدیریتی نمی شوم چرا که به من ارتباطی ندارد.
قهرمانی بایرن در لیگ اروپا

دی��دار فین��ال رقابت های فوتبال لی��گ قهرمانان اروپا بامداد یکش��نبه در 
ورزشگاه ومبلی لندن به پایان رسید و طی آن تیم فوتبال بایرن مونیخ با پیروزی 
2 بر یک برابر دورتموند جام قهرمانی را بالای سر برد.  برای بایرن در این بازی 
ماندزوکیچ و روبن گلزنی کردند و تک گل دورتموند را گون دوگان به ثمر رساند. 

باقری و غلامپور دستیاران دایی
س��رمربی جدید پرس��پولیس پس از توافق با مدیرعامل این باش��گاه فهرست 
دستیاران خود برای فصل جدید را اعلام کرد. بر این اساس کریم باقری، جواد منافی، 
رضا فروزانی، محمد مولایی، محمد دایی و بهزاد غلامپور مربیانی هستند که از سوی 

علی دایی به عنوان اعضای کادر فنی تیم پرسپولیس به باشگاه معرفی شدند.

قرارداد 5 ساله ستاره برزیلی با بارسلونا
باشگاه بارسلونا اعلام کرد نیمار با قراردادی رسمی پنج ساله به این 

تیم کاتالانی پیوست.
س��رانجام نیمار پس از کش و قوس های زیاد با بارس��لونا به توافق رسید و 
فصل آینده را با پیراهن این تیم به میدان خواهد رفت.س��ایت رس��می باش��گاه 
بارسلونا با تایید این خبر نوشت : نیمار ، بازیکن برزیلی سانتوس را به طور رسمی 
با قراردادی پنج ساله به خدمت گرفتیم. قرارداد این بازیکن فردا )دوشنبه( امضا 
می شود.س��خنگوی بارسلونا درباره انتقال نیمار به این تیم گفت: باشگاه بارسلونا 
و سانتوس برای انتقال نیمار دوسانتوس جونیور به توافق رسیدند و این بازیکن 
فصل  آینده در ترکیب بارسلونا به میدان می رود. بارسلونا برای انتقال نیمار مبلغ 
28 میلی��ون یورو به این بازیکن پرداخت کرده اس��ت.این مهاجم برزیلی در هر 
فصل حضور در بارسلونا مبلغی حدود هفت میلیون یورو در سال دریافت خواهد 
کرد. همچنین در قرارداد س��انتوس با بارس��لونا دو بازی دوس��تانه بین این دو 
باش��گاه قید شده است که قرار است در آنها نیمار با پیراهن بارسلونا مقابل تیم 
سابقش به میدان برود.این مهاجم 21 ساله ماه آینده در در جام کنفدراسیون ها 
با پیراهن سلسائو به میدان می رود و پس از آن در تمرین رسمی بارسلونا حضور 

خواهد یافت.

بازگشت سالن شهید کشوری به فدراسیون دوومیدانی 
سالن شهید کشوری از سوی شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی به فدراسیون دوومیدانی بازگشت.

 س��الن دوومیدانی شهید کشوری 18 اردیبهشت ماه توسط شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی به دلیل ندادن اجاره 
از اختیار فدراس��یون دوومیدانی خارج شد.پس از این اتفاق مسئولان فدراسیون رایزنی های زیادی را با مسئولان وزرات ورزش 
و شرکت توسعه انجام دادند تا اینکه امروز طبق توافقاتی که حاصل شد این مجموعه باز هم به فدراسیون دوومیدانی بازگشت 
و قرار است قرارداد جدیدی بین 2 طرف منعقد شود. همچنین مرحله اول لیگ دوومیدانی با 22 روز تاخیر 31 خرداد برگزار 
می شود.لیگ دوومیدانی کشور که قرار بود 9 و 10 خرداد در تهران برگزار شود به دلیل مشخص نبودن حضور تیم ها با تصمیم 
فدراس��یون به تعویق افتاد.بر اساس تصمیم مسئولان فدراس��یون 31 خرداد زمان جدید برگزاری مرحله اول اعلام شده است.

تاکنون حضور تیم های مقاومت خوزستان و پیکان نهایی شده است.ثامن الحجج سبزوار، نفت تهران، سپاهان اصفهان تیم هایی 
هستند که احتمال حضور آنها در مرحله اول زیاد است.

هواپیم��ا طی کنی��م و به صورت رفت و برگش��ت با تیم های 
متفاوتی روبه رو ش��ویم. همین دس��تاورد بزرگی برای والیبال 
ایران به ارمغان می آورد؛ چرا که ش��رایط متفاوتی را برای تیم 
ملی ایران مهیا می کند. ولاس��کو ادام��ه داد: من فکر می کنم 
بازیکنان نکته های جدیدی را از این مس��ابقات یاد می گیرند. 
اگر در گروه س��وم قرار داش��تیم که تیم های ضعیف تری مثل 
ژاپن و کانادا در آن بازی می کنند ش��اید ذهنیتمان بیشتر به 
سوی پیروزی معطوف می شد اما الان در گروه دوم قرار داریم. 
همه  حریفان ما قدرتمند هستند و کار بسیار سخت است. در 

این شرایط بیشتر به فکر بازی خوب و کسب تجربه هستیم.

ب�ا حضور وزیر راه و شهرس�ازی، مدیرعامل 
راه آه�ن، نماین�ده م�ردم شوش�تر در مجلس 
ش�ورای اسلامی و برخی دیگر از مقامات محلی 
اس�تان خوزس�تان، خ�ط آه�ن 60 کیلومتری 
شوشتر- هفت تپه و ایستگاه این مسیر ریلی به 

بهره برداری رسید.
به گزارش خبرنگار اقتصادی باشگاه خبری فارس 
»توانا«، بازسازی و نوسازی خط ریلی شوشتر- هفت تپه 
و اتص��ال آن به راه آهن سراس��ری از جمله پروژه های 
مه��ر ماندگار و از مصوبات س��فر اول هیئت دولت به 

استان خوزستان بود.

مطالع��ات مقدمات��ی این طرح از س��ال 1388 و 
فعالیت های اجرایی به منظور اس��تفاده از زیرس��ازی 

راه آهن از خرداد 1390 آغاز شد.
جابه جایی مس��افر درون اس��تانی و برون استانی، 
توس��عه حمل و نقل بار به ویژه محصولات ش��رکت 
پتروش��یمی و کارخانه آلومینیوم مسجد سلیمان در 
صورت اتصال ریلی شوش��تر- مسجدسلیمان- دشت 
ذیلایی، توسعه اقتصادی منطقه و اشتغالزایی، از اهداف 

کلی این پروژه به شمار می رود.
بنابراین گزارش مدیرعامل راه آهن درباره این مسیر 
ریلی گفت: بهس��ازی و بازسازی ایستگاه ها و خطوط 

ریلی از اولویت کاری راه آهن جمهوری اسلامی ایران 
است، خط آهن 60 کیلومتری شوشتر- هفت تپه نیز به 
عنوان یکی از حلقه های مفقوده کریدور شمال- جنوب 
در برخی قطعات نیازمند بهس��ازی و تغییر تراورس 
بود، همچنین در عین حال نیز باید اصلاحی هندسی 
در مس��یر انجام و به نوعی ایمنی و سرعت لازم برای 
حرکت قطار تأمین می ش��د در این راس��تا ش��رکت 
راه آهن جمهوری اس��لامی ایران بازسازی و بهسازی 
خط آهن شوش��تر- هفت تپه به عنوان یکی از قطعات 
اصلی کریدور ش��مال- جنوب غرب را در دستور کار 

خود قرار داد.

عبدالعلی صاحب محمدی گفت: خط آهن شوشتر- 
هفت تپه با اعتباری بیش از 29 میلیارد  تومان ساخته 

شده است.
به گزارش فارس طول کل این خط آهن حدود 60 
کیلومتر است که 40 کیلومتر آن از سمت هفت تپه در 
این مس��یر نیازمند بهسازی بود؛ باید خط جمع آوری 
می شد و تراورس آن تغییر می کرد؛ به دلیل آنکه برخی 
از این قس��مت ها دارای ریل و تراورس خیلی قدیمی 
بودند قابلیت اس��تفاده برای شرایط امروز را نداشتند 
بنابراین ترمیم و بهسازی این خط در دستور کار قرار 

گرفت و امروز به بهره برداری رسید.

با حضور وزیر راه و شهرسازی

خط آهن 60 كیلومتری شوشتر- هفت تپه به بهره برداری رسید

بناب- خبرنگار کیهان:
ملتی که 34 سال در برابر ابرقدرت ها ایستاده 
امروز ه�م می تواند با پی�روی از ولایت فقیه بر 

مشکلات چیره شود.
فرمانده لش��کر عملیاتی سپاه عاشورا با اعلام این 
مطلب در همایش گرامیداشت سوم خرداد ماه سالروز 
فتح خرمش��هر گفت: خرمشهر در حالی آزاد شد که 
هی��چ کس فک��ر آن را نمی کرد، چون همه امکانات و 
تجهیزات در خدمت پشتیبانی از رژیم بعث عراق بود.

سرهنگ اصغر عباسقلی زاده عوامل اصلی پیروزی 
رزمندگان اس��لام در عملیات آزادس��ازی خرمش��هر 
را ع��لاوه بر تاکتیک ه��ای خارق العاده نظامی، نیروی 
اخلاص و ایمان رزمندگان برشمرد و گفت: آزادسازی 
خرمش��هر به دست بس��یج و ارتش در آن زمان همه 

دنیا را مبهوت کرد.
در این همایش که اقشار مختلف بسیجی شهری و 
روستایی، مدیران ادارات، فرماندهان نظامی و انتظامی، 
روحانیان و خانواده های معظم شهدا و ایثارگران حضور 

داش��تند، فرمانده سپاه ناحیه بناب نیز طی سخنانی 
هدف از برگزاری همایش را س��نجش توان و آمادگی 
دفاعی بس��یجیان سلحش��ور ناحیه و اع��لام آمادگی 
برای خلق حماسه سیاسی و اقتصادی در سال جاری 
اعلام کرد و گفت: قطعا بس��یجیان همیشه در صحنه 
بن��اب بار دیگر با لبیک به فرامین فرمانده معظم کل 
قوا، دوشادوش ملت ایران با خلق حماسه سیاسی در 
24 خرداد، مقدمه ایجاد حماس��ه اقتصادی را فراهم 

خواهند کرد.

سرهنگ پاسدار فریدون محمودیان افزود: تا زمانی 
که فرهنگ و روحیه بسیجی و جهادی در جامعه زنده 
است، انقلاب اسلامی ایران همچنان بالنده و سربلند 

به حیات خود ادامه خواهد داد.
در ادامه این همایش که در مرکز شهر بناب برگزار 
شد، پس از اجرای نمایش های رزمی توسط گروه های 
ورزش رزمی بس��یج، تجهیزات نظام��ی و یگان های 
موتوری بس��یج ناحیه بناب از مقابل جایگاه رژه رفته 

و سپس در سطح شهر به نمایش قدرت پرداختند.

در گرامیداشت سالروز فتح خرمشهر

همایش 2هزار نفری بسیجیان بناب برگزار شد

جوان هندی روز یکش�نبه ب�ا حضور در دفتر 
امام جمعه جیرفت و قرائت شهادتین مسلمان شد.

به گزارش ایرنا، »جیمی کاریاپا« که آیین وی پیش 
از این هندو بود پس از تش��رف به دین اس��لام نام خود 
را به »جمیل علی« تغییر داد و با یک دختر مس��لمان 

جیرفتی نیز ازدواج کرد.
این جوان هندی بیان کرد: هدف از تش��رف به دین 

جوان هندی با حضور در دفتر امام جمعه جیرفت مسلمان شد

قائمشهر-خبرنگار کیهان:
یک س�وم از وسائل نقلیه موتوری و بیش 
از دو س�وم موتورس�یکلت های کش�ور فاقد 

بیمه نامه هستند.
مدیرعامل صندوق صنعت بیمه کشور که برای 
بررس��ی مشکلات زندانیان محکوم به پرداخت دیه 
ح��وادث جاده ای به مازندران س��فر ک��رده بود به 
خبرنگار ما گفت: از مجموع 24 میلیون وسائل نقلیه 
موتوری کش��ور 8 میلیون خودرو معادل یک سوم 
وس��ائل نقلیه و از مجموع 9 میلیون موتورسیکلت 
موجود در کشور 7 میلیون آن فاقد بیمه نامه هستند.
رض��ا جعفری افزود: این بی توجهی مش��کلات 
زی��ادی برای صاحبان وس��ائل نقلیه و مصدومان و 

خانواده های آنان ایجاد می کنند.
وی با اشاره به افزایش بهای دیه ناشی از حوادث 

رانندگی به مبلغ 152میلیون تومان در ماه های حرام 
گفت: تکمیل پوش��ش بیم��ه ای یک ضرورت برای 
مالکان خودروهاست. وی از مالکان موتورسیکلت ها 
خواست نسبت به پوشش بیمه ای وسیله نقلیه خود 

اقدام کنند.
مدیرعامل صندوق صنعت بیمه کشور در جریان 
بررس��ی مشکلات زندانیان محکوم به پرداخت دیه 
ح��وادث ج��اده ای در اداره زندان قائمش��هر اظهار 
داش��ت: در حال حاضر 1000 نفر از محکومان به 
پرداخت دیه حوادث رانندگی در زندان های کشور 
بسر می برند که با حکم مراجع قضایی 60 میلیارد 
تومان میزان بدهی دیه این محکومان اس��ت. وی 
تصریح کرد: با پرداخت این مبلغ تمام محکومان به 
پرداخ��ت دیه حوادث رانندگی جاده ای از زندان ها 

آزاد خواهند شد.

مدیرعامل صندوق صنعت بیمه کشور خبر داد
60 میلیارد تومان

بناب- خبرنگار کیهان: بدهی محکومان پرداخت دیه حوادث رانندگی
نماینده مردم بناب در مجلس ش�ورای اسلامی از 
افزایش تهمت و افترا در زمان انتخاب در سطح جامعه 

ابراز نگرانی کرد.
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس با اشاره به نامگذاری 
سال جاری به عنوان حماسه سیاسی و حماسه اقتصادی از 
س��وی مقام معظم رهبری)مدظله العالی( اظهار داشت: اگر 
می خواهید مش��کلات کشور حل شود باید تمام سلایق در 
انتخابات ش��رکت کنند.حجت الاس��لام والمسلمین محمد 
باقری بنابی در دیدار با مردم این شهرس��تان با اعلام اینکه 
مشکلات موجود در جامعه به دلیل سوء مدیریت در کشور 
است، عدم وجود احزاب سیاسی در کشور را  یکی دیگر از 

مشکلات بزرگ در زمان انتخابات دانست.
وی در ادامه با درخواست رعایت اخلاق انتخاباتی از سوی 
کاندیداهای ریاست جمهوری و شوراهای شهر و روستا اظهار 
داشت: حل مشکلات بین المللی و داخلی بستگی به حضور 

حداکثری مردم در پای صندوق های رای دارد.

نماینده بناب در مجلس:
جامعه را با تهمت و افترا 

نمی شود اداره كرد

اسلام به این خاطر است که اسلام دین رأفت و مهربانی 
اس��ت و م��ن به خاطر رفتار و ک��رداری که از این خانم 

مسلمان دیدم به او پیشنهاد ازدواج دادم.
»جمی��ل علی« ادامه داد: من در مورد بس��یاری از 
مذاهب و دین ملل جهان مطالعه داش��تم و هیچ دینی 
را کامل تر از دین اس��لام ندیدم و س��عی دارم تا پس از 
بازگشت به کشورم ویژگی های منحصر به فرد این دین 

را برای دوستان خود بازگو کنم.
وی گف��ت: با توجه ب��ه ولادت حضرت علی)ع( نام 

خود را به این نام مزین کردم و بسیار خوشحال هستم 
که این سعادت نصیب من شده است.»محبوبه قنبری« 
همس��ر جمیل علی نیز گفت: من در رشته کارشناسی 
ارشد روانشناس��ی بالینی در کشور هندوستان در حال 
تحصیل و بس��یار خوشحال هستم به عنوان یک دختر 
مس��لمان توانستم مروج دین اسلام در این کشور باشم.

وی ادامه داد: امیدوارم بتوانم با کمک همس��رم بیش از 
پیش مبلغ دین اسلام در یک کشور دیگر باشم.

ای��ن آیین با حضور ام��ام جمعه جیرفت و مدیرکل 

فرهنگ و ارش��اد اسلامی جنوب اس��تان کرمان برگزار 
ش��د.امام جمعه جیرفت همچنین خطب��ه عقد این دو 
زوج جوان را قرائت کرد و از س��وی اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی و حجت الاسلام والمسلمین عسکری بسته 

فرهنگی به آنان اهدا شد.

بناب - خبرنگارکیهان:
ب�ه مناس�بت گرامیداش�ت س�الروز آزادی 
خرمش�هر ی�ک دوره مس�ابقه اتومبیل رانی در 

شهرستان بناب برگزار شد.
این مسابقه که همزمان با گشایش بزرگترین پیست 
اتومبیل رانی شمال غرب کشور در بناب برگزار شد 60 
نفر ش��رکت کننده زن و مرد از استان های آذربایجان 

شرقی و غربی و کردستان به رقابت پرداختند.
مسابقات اتومبیل رانی بناب، با همکاری شهرداری و 
اداره ورزش و جوانان این شهرستان ترتیب یافته و در 
پایان رقابت ها به نفرات برتر لوح تقدیر، حکم قهرمانی 

و تندیس رقابت ها اهدا شد.
لازم به ذکر اس��ت که پیش از ش��روع مسابقات 
هیئت انجمن های ورزشی شهرستان نمایش خوبی 
از پاراموتورس��واری به اجرا درآورد که با استقبال و 
تش��ویق  حاضران در مراسم افتتاح مسابقات مواجه 

شد.

در سالگرد آزادی خرمشهر انجام شد

برگزاری اولین دوره مسابقات 
اتومبیل رانی در بناب

فرمانده سپاه همدان تشریح کرد
وظایف مهم سپاه و بسیج 

در زمان انتخابات
همدان - خبرنگار کیهان:

فرمانده سپاه انصارالحسین)ع( استان همدان گفت: انجام 
5 وظیفه در برگزاری انتخابات، برعهده س�پاه و بس�یج نهاده 

شده است.
سرتیپ پاسدار غلامعلی ابوحمزه در گفت وگو با خبرنگاران افزود: 
تلاش برای حضور حماسی و تبیین مطالبات رهبر معظم انقلاب در 
پیوند با انتخابات، بیان معیارهای کاندیدای اصلح، پاسخ به سوالات و 
ابهامات جامعه، کمک به دستگاه های اجرایی برای برگزاری انتخابات، 
ایجاد امنیت همه جانبه و باثبات، 5 راهبرد س��پاه و بسیج در جریان 

انتخابات است.
وی ادامه داد: سپاه و حتی بسیج در زمان ماموریت خود، به هیچ 

عنوان وارد معرفی مصداق ها در انتخابات نخواهند شد.
این مس��ئول اضافه کرد: البته برخی افراد ممکن اس��ت مواضع و 
نظرات خود را به سپاه منتسب کنند، در صورتی که موضع گیری ها و 

نظرات سپاه کاملا روشن و مشخص است.
ابوحمزه یادآور شد: افرادی از بازنشستگان سپاه نیز در امور تبلیغات 
و انتخابات ممکن است وارد شوند که این افراد دیگر در اختیار سپاه 

نیستند و به میل خود عمل می کنند.
دبیر ستاد مرکزی خدمتگزاران آبادانی و پیشرفت:

نامزدهای ریاست جمهوری و شورای شهر تهران
برای زلزله 7 ریشتری تدبیر کنند

دبیر ستاد مرکزی خدمتگزاران آبادانی و پیشرفت با اشاره به 
اینکه زلزله  بزرگی در انتظار تهران است، گفت: مسئولان باید این 
موض�وع را جدی بگیرند زی�را در حال حاضر 6 هزار هکتار بافت 

فرسوده در تهران وجود دارد.
احمد صادقی در گفت وگو با فارس با اشاره به اینکه همیشه باید در 
مقابل حوادث طبیعی آمادگی داش��ته باشیم، اظهار داشت: براساس نظر 
کارشناسان، زلزله بزرگی در انتظار مردم تهران است که به رغم هشدارها، 

اقدام خاصی در عمل انجام نشده است.
وی تصریح کرد: تهران همیش��ه مس��تعد وقوع زلزله بوده و هست، 
از س��وی دیگ��ر امکان زمان وقوع زلزله در ته��ران را هیچ کس نمی تواند 
پیش بینی کند، ضمن اینکه کس��ی هم نمی توان��د بگوید زلزله نخواهد 
آمد. بنابراین همه مسئولان باید به فراخور وظایفی که برعهده دارند این 

موضوع را جدی بگیرند.
صادقی خاطر نشان کرد: گسل های تهران و ری هر کدام با قدرت زلزله 
تا 7 ریشتر و بالاتر درست زیر پایمان است و روزانه چند زلزله نامحسوس 
در تهران به وقوع می پیوندد و این بدان معنا نیست که انرژی گسل ها تخلیه 

می شود بلکه این هشداری برای وقوع یک زلزله بزرگتر است.
وی خطاب به نامزدهای انتخاباتی ریاست جمهوری و شورای اسلامی 
شهرتهران گفت: نامزدها باید موضوع غیرقابل پیش بینی اما حتمی زلزله 
مهی��ب آینده ته��ران را جدی بگیرند و پیش از پذیرش این مس��ئولیت 

تدابیری برای آن بیندیشند.
دبیر ستاد مرکزی خدمتگزاران آبادانی و پیشرفت گفت: 6 هزار هکتار 
بافت فرسوده در تهران وجود دارد که هنوز فرسوده هستند و مقاوم سازی 
نشده اند. بافت فرسوده تهران همانند کلاف پیچیده سردرگمی است که 
اگر تمام درآمدهای کشور را صرف بازسازی و نوسازی بافت های فرسوده 

تهران کنیم، باز هم کم است.
صادقی با اشاره به بافت فرسوده در تهران افزود: با توجه به شرایط 
فعلی تهران در هنگام زلزله ش��اهد خرابی های زیادی خواهیم بود و در 
واق��ع از جاده ها و راه ها چیزی باقی نمی ماند و گروه های امداد و نجات 
عملا امکان تردد زمینی را ندارند.دبیر ستاد مرکزی خدمتگزاران آبادانی 
و پیشرفت تاکید کرد: 85درصد بیمارستان های تهران نیاز به بازسازی 
و مقاوم س��ازی دارند و این در حالی اس��ت که اگر در تهران زلزله بیاید 
تا مدت ها این ش��هر تعطیل خواهد ش��د و حداقل تا دو سال آب و گاز 

قطع می شود.


